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33 El president d’SDP, Jaume Bartumeu.
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FUTUR SECTOR FINANCER

S DP va fer pública ahir a 
la tarda la seva preocu-
pació per la tramitació 
de l’adhesió d’Andorra a 

l’FMI. Segons va explicar el seu pre-
sident, Jaume Bartumeu, creuen 
que el Govern està «precipitant la 
decisió i ocultant i tergiversant da-
des de quantitats i de situacions». 
Per aquest motiu, va demanar que 
es «pari el procés fins que no es fa-
ci un debat públic» on es detallin 
les conseqüències i inconvenients 
d’una eventual adhesió i la «vincu-
lació, cada dia més evident, d’aques-
ta proposta precipitada amb les difi-
cultats derivades de la intervenció 
de l’autoritat financera de regula-
ció andorrana en una entitat finan-
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cera del país».
Per justificar-ho, va voler fer un 

repàs al calendari recent. Va comen-
çar pel 20 de juliol de 2015 quan va 
haver-hi una compareixença del mi-
nistre de Finances, Jordi Cinca, tot 
recordant diferents titulars publi-
cats en la premsa en els què s’anun-
ciava la intenció del Govern d’adhe-
rir-se a l’FMI. Bartumeu va continu-
ar amb la trobada de la secretària 
d’Estat d’Afers Econòmics Interna-
cionals amb un responsable de l’FMI 
el 6 d’octubre de 2016 a Washing-
ton. Més endavant, el 25 d’octubre, 
va recordar la publicació d’una no-
ta que explicava la visita a l’FMI i la 
importància de formar-ne part. És 
en aquesta reunió on es publicava 
que la quota d’Andorra seria de 2,5 
vegades la què paga actualment San 
Marino. L’any següent, el 24 d’abril 
de 2017, es va informar que la quota 
prevista seria de 167 milions de dò-
lars. És aquí on comença «l’engany», 
segons Bartumeu, ja que el Govern 
informa que només s’haurà de pa-
gar el 25% en la moneda virtual de 

l’FMI. Des d’SDP van voler ressaltar 
que el 75% restant s’ha de dipositar 
en una entitat andorrana o en un pa-
garé al Fons, però que des de l’Execu-
tiu ho van ometre. 

Bartumeu també va voler recor-
dar que el 16 d’abril d’enguany es 
va dir que l’adhesió és una «garantia 
d’estabilitat», però «no s’explica que 
està condicionada per la situació ac-
tual del mercat financer».

Per altra banda, el president 
d’SDP va voler reiterar la seva defen-
sa a l’estabilització del sector, però 
va assegurar que no acceptaran «la 
dissimulació d’actuacions d’enor-
mes conseqüències per a les finan-
ces públiques i la sobirania» d’An-
dorra. Per acabar, Bartumeu va dir 
que no volen que «s’evoqui tot el pa-
ís al Fons Monetari» i que només do-
naran suport a «mesures serioses».H

COMITÈ NACIONAL

L’Assamblea General del Co-
mitè Nacional d’Andorra per 
l’Unicef,va anomenar la setmana 
passada a Laura Alvárez com a no-
va presidenta. La primera vegada 
que Alvárez va participar en el co-
mitè va ser a la comissió de recap-
tació i més tard, com a membre de 
la nova junta. «És un honor per a 
mi iniciar aquesta nova etapa com 
a presidenta després de la Blanca 
Palau que ha fet un esplèndid tre-
ball durant tots aquest anys», va dir 
en referència a la seva predecesso-
ra. «Creiem que és important arri-
bar a la gent més jove i animar-los a 
que entrin a formar part del nostre 
projecte», va dir en un comunicat.

La nova junta iniciarà aquesta 
nova etapa amb «un profund com-
promís i un gran entusiasme per 
continuar la magnífica tasca» que 
Unicef Andorra realitza per posar 
els drets dels infants en primer 
pla i continuar els avenços fets els 
darrers anys. Conjuntament amb 
l’equip tècnic i de voluntaris, for-
men un equip coral que treballa-
rà amb transparència i eficiència 
per a obtenir els millors resultats 
per a cada infant allà on sigui ne-
cessari. H
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